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Møde dato 

23. april 2025 

Mødested 

Personalerummet 

Mødetidspunkt 

Kl. 17.00 - 19.30  

Møde nr. 

05 

Mødeleder  

Rasmus Petersen 

Referent 

Katrine Grigel 

Deltagere 

Chalotte Fagan (formand), Rasmus Petersen (næstformand), Svend Karberg (forælder), Christina 

Svendsen (forælder), Lennarth Hansen (forælder), Niels Christiansen (forælder), Elisebeth Hald 

(forælder), Mette Hoeing (medarbejder), Betina Horskjær (medarbejder), Katrine Grigel (ledelse) og Line 

Neuber (ledelse) + Sif Kiærbye (elevråd) og Celina Kirkegaard (elevråd) 

Afbud fra Chalotte 

Bemærkninger 

På mødet vil der blive serveret håndmadder samt vand/kaffe 

Dagsorden: 

 

01 Godkendelse af dagsorden 

Godkendt. 

 

02 Budgetgennemgang v/MS 

Marianne gennemgik budgettet for hver afdeling og samlet. MS fortæller, hvordan økonomien 

følges på skolen ved de månedlige ledelsestilsyn.  

 

03 Korte meddelelser (orientering) 

Personalet Der er gang i fagfordelingen og der meldes om god stemning. Alle er i gang med 

planlægning af majfest. 

SFO Der er startet 23 GLO-børn, og det kan mærkes, at de er mange nye børn.  

Ledelsen LN fortæller om kommende planer for indkøb og ansættelser kommende skoleår. Der 

aftales omkring deltagelse i samtaler med bestyrelsen (Christina deltager 16/6).  

Vi er langt i forhold til næste skoleårs planlægning. 

Formanden udgår 

 

04 Elevrådet (orientering) 

Elevrådet er glade for det indkøbte sandlegetøj. Elevrådet vil gerne indkøbe nye fodbolde – 

godkendt indkøb af nye fodbolde til alle klasser. Elevrådet har evalueret fastelavn. Alle kunne godt 

lide det, men der var for lidt tid. 
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Side 2 

05 Næste skoleårs planlægning (personale, fagfordeling, skemalægning mv.) 

Vi er langt med fagfordelingen, det er gået op. Vi arbejder med skemalægningen i næste uge. 

Drøftelse omkring afkortning af skoledag næste skoleår. Der er enighed i skolebestyrelsen om 

ledelsens udspil for kommende skoleår.  

 

06 Fortsættelse fra sidste bestyrelsesmøde: Gennemgang og revidering af skolens principper 

+ udkast til nyt princip vedr. skærmbrug (bilag) – principperne læses igennem inden mødet (vi 

er nået til princip 3.5) 

Alle principper er nu gennemgået og revideret. De reviderede principper lægges på hjemmesiden. 

 

07 Planlægning af Majfest (bestyrelsens rolle/opgave) 

Mette fortæller, at planlægningen er i fuld gang. Skolebestyrelsen har ingen særlig rolle til dette 

arrangement.  

 

08 Input til skolebestyrelsens årsberetning 

Stikord til årsberetning 

Ny bestyrelse, meget god adventsfest, alle principper er revideret, folkeskolens kvalitetsprogram 

er drøftet af flere omgange. Mange forskellige tiltag i forhold til ombygning og renovering. 

Faggennemgang, stiforlægning og nye hajtænder, stigende elevtal på både almen og s-klasser. 

Uddannet co-teachingvejleder. Fokus på co-teaching og motorik.  

 

09 Punkter til næste møde onsdag den 18/6-25 

- Faste punkter 

- Evaluering af Majfest.  

- Udkast til årshjul 

- Skemagennemgang  

 

10 Eventuelt  

 

 


